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Toelichting

1 Opening en vaststellen agenda
Voorzitter heet iedereen welkom, er zijn geen afmeldingen. 

2 Inspraak
Er heeft zich niemand gemeld voor dit onderdeel.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De besluitenlijst van de vergadering van 13 februari 2020 wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 

4 Vaststellen raadsplanning en overzicht toezeggingen en moties (ibabs)
Rappellijst: het onderwerp huurprijsbeleid en accommodatiebeleid staat dat niet 
dubbel?

5 1e Voortgangsrapportage 2020  (Z/20/357058)
Het geluid en het beeld van de uitzending hapert.
Wethouder van Dellen ligt toe waarom er gisteren een realisatie bezuinigingsvoorstel is 
toegezonden met een positief saldo van € 1.500.000 vanwege de “uitbreiding Groot 
Holthuizen”
Vanuit de fractie van D66 maakt de heer van Bindsbergen een statement mbt de 
voortgang verbetering bestuurscultuur. De laatste raadsvergadering was wat hem 
betreft een dieptepunt. Hij doet een beroep op alle fractievoorzitters om afspraken te 
maken over omgangsvormen en mee te werken aan een gezonde werkomgeving waar 
respect voor elkaar hoog in het vaandel staat. Dit wordt door meerdere fracties 
onderschreven.
Vanuit verschillende fracties worden vragen gesteld mbt de stagnerende verkoop van 
vastgoed waaronder Vespersbos. Afstel verkoop vastgoed (1,5 miljoen), wordt dit afstel 
ingehaald of niet?
GL geeft aan dat zij zorgen hebben over de rijksbijdragen die structureel lager uitvallen 
dan wat begroot is. Staat wel op ‘geel’, maar dit sluit niet aan bij de basis op orde. De 
ramingen zijn structureel te hoog geraamd.
CDA merkt op dat het tekort op de begroting is gegroeid. Zij gaan er vanuit dat in de 
komende besprekingen alles wat met corona te maken heeft wordt gecompenseerd 
door het Rijk. Inkomensvoorziening op de uitkeringslasten: Wat voor maatregelen 
neemt het college om het structurele tekort van € 600.000 tegen te gaan/te niet te 
doen.
Besparingen jeugd in WMO (p.94) wordt gemeld of we die besparingen halen? Is dit 
een waarschuwing? Met name de analyse hieronder vinden zij belangrijk.
Lokaal Belang dankt voor beantwoording tv. In grote lijnen lopen de bezuinigingen 
volgens plan.  
PvdA waarde van deze 1e VGR is beperkt doordat de coronacrisis hierin niet is 
meegenomen. Hogere belastingopbrengst verhoging herwaardering WOZ verhoging en 



nu blijkt dat deze nog hoger is dan dat we dat begroot hebben. Moet dat geld niet terug 
naar de inwoners? Verbonden partijen op groen, maar nog niets van terug gezien.
Verhoging precario tarief tbv Muziekstad was al erg hoog, moet geld bij? Hoe zit het 
met deze bedragen? Tarieven aanpassen? Hij vraagt toelichting hier op.
Sociaal Zevenaar, De kosten voor inhuur derden wegens ziekten is verdubbeld. Zijn er 
zoveel meer zieken, of paar hele dure mensen ziek? Graag toelichting. Positief saldo 
Scalabor, waarom staat dat niet in deze rapportage?
Hoewel dat niet in deze begroting hoort is SZ wel benieuwd wat de fusie met 
Rijnwaarden ons opgeleverd of gekost heeft? 
VVD: op dit moment  heeft de 1e VGR minder waarde. Wil graag toelichting van het 
college op het structurele karakter van tegenvallers en incidentele meevallers.
Wethouder van Dellen: 
Bij het Rijk en de VNG wordt aandacht gevraagd voor het punt dat er structureel te lage 
rijksbijdrage aan de gemeenten worden uitgekeerd. Dit zorgpunt deelt heel Nederland 
met u. Toename van zorgkosten zijn uitgestelde kosten en nu nog niet zichtbaar.
Vastgoed, effect van uitstel is dit jaar negatief maar dat kan in latere jaren ingehaald 
worden met uitzondering van Vesperbos. BUIG hoort bij wethouder Elferink, wordt later 
beantwoord. Jeugdzorg en WMO is een tendens dat dat hoger wordt, is dus 
winstwaarschuwing! Er was een lichte vertraging bij de start en verder heeft de 
waarschuwing alles te maken met corona.WOZ waarden terug naar de burger; 
afspraak was dat als de gemeente geld over zou houden we zouden kijken welke 
maatregelen het minst gedragen waren en dit was er één van. De financiële positie van 
de gemeente is echter dusdanig dat er geen sprake zal zijn van terugdraaien van 
bezuinigingsmaatregelen. Precario verhoging 50% was volgens een aangenomen 
motie bij de begroting. 
Wat de fusie Rijnwaarden met Zevenaar heeft opgebracht of heeft gekost is misschien 
een aardig onderwerp voor een Rekenkamer onderzoek. Financieel is dat binnen de 
begroting gebleven.
Burgemeester antwoord op vraag naar inhuur derden bij ziekten, teveel relatief hoog 
ziekteverzuim en dan ook nog op cruciale plaatsen. Langdurig ziekteverzuim ook in het 
management ook binnen het sociaal domein werd soms de druk te hoog waardoor 
mensen uitvielen. Gaan wel kijken naar hoe vervanging in de boeken staat. 
Belangrijkste knop waar je aan kan draaien is het voorkomen van ziekteverzuim. 

Dit stuk gaat door als bespreekpunt bij de raadsvergadering.

6 Kaderbrief 2021 Samenwerking de Liemers (SDL) (Z/19/351386)
Agendapunt 6 en 7 worden gekoppeld.
De commissie gaat akkoord met de zienswijze. Dit onderwerp gaat als hamerstuk naar 
de raad.
Portefeuillehouder: Lucien van Riswijk en Hans Winters

7 Jaarrekening 2019 en begroting 2021-2024 Samenwerking de Liemers (SdL) 
(Z/20/357713)
Commissie gaat akkoord met de zienswijze. Dit onderwerp gaat als hamerstuk naar de 
raad.

Portefeuillehouder: Lucien van Riswijk en Hans Winters

8 Jaarrekening 2019 en begroting 2021 Omgevingsdienst Regio Arnhem (ODRA) 
(Z/20/355142)  
Commissie gaat akkoord met de zienswijze. Dit onderwerp gaat als hamerstuk naar de 
raad.
Portefeuillehouder: Carla Koers

Mevrouw van der Velden verlaat om 21.45 uur de vergadering.



9 Jaarstukken 2019 en begroting 2021 Regio Arnhem Nijmegen (Z/20/357026)
Commissieleden vragen aandacht voor het hoge risicoprofiel en vragen hoe het zit met 
reservevorming. Er wordt opgemerkt dat er veel toegevoegde waarde is en dat de regio 
een relatief laag bedrag per inwoner kost. Men houdt zich goed aan de begroting.
Commissie gaat akkoord met de zienswijze. Dit onderwerp gaat als hamerstuk naar de 
raad.

Portefeuillehouder: Lucien van Riswijk

10 Zienswijze financiële stukken Streekarchivariaat De Liemers en Doesburg (SALD) 
(Z/20/358447)
Commissie gaat akkoord met de zienswijze. Dit onderwerp gaat als hamerstuk naar de 
raad.

Portefeuillehouder: Lucien van Riswijk

11 Raadsinformatiebrief 2020-050 Kadernota 2021; planning- en controlcyclus
De auditcommissie heeft verzocht de commissie Middelen bij te praten over de 
Kadernota 2021 en de planning- en control cyclus. De PowerPoint presentatie, die 
hierbij is gevoegd, wordt tijdens de vergadering toegelicht. De heer Jansen, voorzitter 
van de auditcommissie, geeft aan dat omdat niet alle partijen deelnemen aan de 
auditcommissie het Presidium heeft verzocht om de verslagen van de auditcommissie 
te delen met de raad en commissieleden. 

12 Visie participatie (status werkgroepen en dorps-/wijkraden)-Punt van Orde PvdA 
commissie Middelen december
De commissieleden besluiten, gelet op het late uur, om dit agendapunt te verschuiven 
naar een volgende bijeenkomst. De toezegging wordt gedaan dat het onderwerp dan 
vooraan op de agenda wordt geplaatst.

13 Mededelingen portefeuillehouders
Wethouder van Dellen doet mededeling van de vaststellingsovereenkomst die bereikt 
is inzake Zweekhorst. De vaststellingsovereenkomst kan worden ingezien bij de griffie. 
Het betreft stukken waar geheimhouding over wordt afgesproken. De geheimhouding 
zal in de eerstkomende raadsvergadering worden gevraagd.

14 Rondvraag
De VVD vraagt of er voortaan van te voren kan worden afgesproken tot hoe laat de 
vergadering duurt en o f er ná een uur een pauze kan worden ingelast. De voorzitter 
zegt dit toe. 
VVD verzoekt de wethouder eerder dan in december met de 2e VGR te komen. 
Gedacht wordt aan om dat bij de begroting te doen.

15 Sluiting
22.16 uur.

Will van der Vlies, commissiegriffier


